

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE ARAB POTASH Date: 22-12-2025 09:07:03 AM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البوتاس العربية التاريخ: 22-12-2025 09:07:03 AM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
THE ARAB POTASH announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة البوتاس العربية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 15-12-2025	تاريخ الحدث الجوهري: 15-12-2025
Major transactions concluded by the Company and cancelations thereof, and the Board of Directors' evaluation of the anticipated impact of such transactions on the Company's profitability and its financial position	الصفقات الكبيرة التي تعقدها الشركة وإلغاء مثل هذه الصفقات، وتقييم مجلس الإدارة للأثر المتوقع لها على ربحية الشركة و مركزها المالي
With reference to the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standards, kindly note that the Arab Potash Company (APC) and the Norwegian company Yara International ASA, have signed a long-term strategic agreement on Monday, December 15, 2025. Under this agreement, APC will supply Yara International with its annual requirements of potash based on the periodic planned quantities between the two parties. The agreement is expected to have a positive impact on the Company's operations.	إشارة لتعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق، يرجى العلم بأنه تم توقيع اتفاقية استراتيجية طويلة الأمد ما بين شركة البوتاس العربية وشركة "يارا انترناشونال" النرويجية يوم الإثنين الموافق 2025/12/15، وذلك لتزويد شركة "يارا انترناشونال" باحتياجاتها السنوية من البوتاس وبحسب ما يتم التخطيط له بشكل دوري فيما بين الشركتين. ومن المتوقع أن يكون لهذه الاتفاقية أثر إيجابي على عمليات الشركة.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Sama Moqbel	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Sama Moqbel